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Z piosenkarką i aktorką Agnieszką Włodarczyk rozmawiamy o Cieszynie, urodzie, serialach i jej planach
zawowodych.

Łukasz Grzesiczak: Pracuje Pani nad nową płytą?

Agnieszka Włodarczyk: Niestety. Obecnie pracuję na dwóch planach filmowych. Jeden jest w Warszawie („Plebania”),
drugi we Wrocławiu („Pierwsza miłość”) i ciągle kursuję między tymi miastami. Dochodzi jeszcze Hel, gdzie mamy
przyczepę kempingową, co fajnie byłoby przez wakacje wykorzystać. Kursuję między Wrocławiem, Warszawą a
Helem i jestem ciągle niewyspana (śmiech).

A wakacje już za Panią?

W tym roku praktycznie nie miałam wakacji. Byłam tydzień w Nowym Jorku i tydzień na Helu – to całe moje wakacje,
a poza nimi praca i jeszcze raz praca.

Jesteśmy w Wiśle na Dniu Piękna, gdzie panie mogą skorzystać z bezpłatnych porad wizażystek. Myśli Pani
że to jest dobry pomysł? Takie imprezy są potrzebne?

Oczywiście że tak. W ogóle jestem w szoku, że kobiety w Polsce nie potrafią się malować. To dla mnie duże
zaskoczenie – myślę, że każda kobieta powinna umieć się umalować: wiedzieć jakie cienie połączyć z jakimi cieniami,
jakich używać podkładów, wiedzieć jaką mają cerę. Polki powinny więcej o siebie dbać i fajnie że są takie takie
eventy, gdzie mogą dowiedzieć się czegoś więcej o swojej cerze.

Lubi Pani Beskid? Tęskni czasem za Cieszynem?

A skąd Pan wie o Cieszynie?

Jestem dziennikarzem, to moja praca...

Rzeczywiście, kiedy byłam młodą dziewczyną bardzo często jeździłam do Cieszyna, gdzie mieszkał mój tata. Często
również zaglądałam do Wisły – rzeczywiście, jak tutaj dzisiaj przyjechałam to łezka mi się zakręciła w oku.

Czyli tęskni Pani?

Tak, tak.

Dużo się zmieniło?

Ja nie byłam tutaj z piętnaście lat...

I jak miasto wygląda po tych piętnastu latach?

Bardzo się rozwinęło. Przyznam się, że dziś jechałam od strony Szczyrku i po prostu zabłądziłam. Wisła nie
przypomina już tej sprzed piętnastu lat.

Jakie ma Pani zawodowe plany na przyszłość?

Mam dwa seriale. Nie śpię po nocach i jakoś tam daję sobie radę. Jeśli chodzi o plany zawodowe - bardzo chciałabym



nagrać płytę i być może będę musiała z jednego z tych seriali zrezygnować. Chcę zająć się tym, co kocham ostatnio
robić najbardziej - muzyką.

A jakieś plany na film?

Nie. Na razie nie.

Rozmawiał Łukasz Grzesiczak

 

Agnieszka Włodarczyk była gwiazdą „Dnia Piękna z Joko Cosmetics”, który 20 sierpnia w Wiśle zorganizowały firma
Joko i Drogeria „Alicja”.

Zobacz fotoreportaże
- Dzień Piękna z Joko - spotkanie z Agnieszką Włodarczyk
- Dzień Piękna z Joko Cosmetics

http://fotoreportaz.ox.pl/?p=fotoreportazShow&iReportId=3325
http://fotoreportaz.ox.pl/?p=fotoreportazShow&iReportId=3324
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